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Abstract (en)
[origin: ES8401529A1] A heat exchanger and especially a blast preheater (or cowper) for blast furnaces with refractory lining, insulating layer and
steel jacket is described, the insulating layer of which is designed so that a steel jacket temperature of from 20 DEG to 60 DEG C. can be set
and that said steel jacket is made of chromeless structural steel having a molybdenum content in the range from 0.01 to 2% by weight. The blast
preheater (or cowper) has a prolonged service life and a low tendency to nitrate tension crack corrosion of the jacket sheet, for which reason it is
very suitable for use in a process for the temperature control of gas and blast for the blast furnace. The process is suitable for blast preheaters (or
cowpers) with external or internal combustion chamber or checker chamber and downstream collector ducts.

Abstract (de)
Es wird ein Wärmetauscher und insbesondere Winderhitzer für Hochöfen mit Feuerfestauskleidung, Isolierschicht und Stahlmantel beschrieben,
dessen Isolierschicht so ausgelegt ist, dass eine Stahlmanteltemperatur von 20 bis 60°C einstellbar ist und der Stahlmantel aus chromfreiem
Baustahl mit einem Molybdängehalt im Bereich von 0,01 bis 2 Gew.% gebildet ist. Der Winderhilzer weist eine hohe Lebensdauer und eine geringe
Neigung zur Nitrat-Spannungsrisskorrosion des Mantelbleches auf, weshalb er sich zum Einsatz in Verfahren zur Temperaturregelung von Gas und
Wind für den Hochofen besonders eignet. Das Verfahren ist auf Winderhitzer mit aussen- oder innenliegendem Brennschacht bzw. Gitterschacht und
nachgeschaltete Sammelleitungen anwendbar.
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